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Spanning 1979-1987, "The Fry Chronicles" charts Stephen's arrival at Cambridge up to
his thirtieth birthday. "Heartbreaking, a delight, a lovely, comfy book". ("The Times").
"Perfect prose and excruciating honesty. A grand reminiscence of college and theatre
and comedyland in the 1980s, with tone-perfect anecdotes and genuine readerly
excitement. What Fry does, essentially, is tell us who he really is. Above all else, a
thoughtful book. And namedroppy too, and funny, and marbled with melancholy".
("Observer"). "Arguably the greatest living Englishman". ("Independent on Sunday").
"Extremely enjoyable". ("Sunday Times"). "Fry's linguistic facility remains one of the
Wildean wonders of the new media age. The patron saint of British intelligence". ("Daily
Telegraph").
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评论

幽默，但有时过于絮絮叨叨。关心英国戏剧和文化的读者，大概更能欣赏此书。说到底
，如果传记不能反映更大的时代，那么就完全变成了祥林嫂式的唠叨，纵然再有情调或
者情趣，也难免让人觉得索然无味。

-----------------------------
看到Stephen
Fry，我总忍不住想到蔡康永。诚然，这世界不是连连看，也不该根据tags把人归类。
但是作为相貌协会的资深会员，鲜有因智慧和有趣倾心于人而忽略外貌。巧合的是，他
们都是gay。Stephen拥有过目不忘的记忆力，海量的知识储备，旺盛的精力，以及对
喜剧的狂热和激情。在我看来，他的成就顺理成章。而他自己却羞赧的解释为好运气。
正如之前的评论“只有他这个贯于自我嘲讽的人，这么写才不显得做作。”
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